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Sponzoři jsou nedílnou součástí festivalu a díky za ně. Jedním z nejviditelnějších a v jistých
chvílích nejdůležitějších je firma jež se zabývá kadibudkami. Je jasné, že i kdyby jejich produktů
bylo na festivalu sebevíc, budou se tvořit fronty. Nejvíc jich bylo logicky u Amfiteátru a Kapličky.
Problémy nastávaly na Radnici, kde v průchodu vítala příchozí fronta na WC a na Zámku, kde
ona místnůstka byla označena cedulkou "Pouze pro návštěvníky zámku". Nejbližší byly tudíž u
Kapličky. Ono je to co by kamenem dohodil a zbytek došel, ale vemte si tu chvíli, kdy vám po
páteři stékají kapky potu a přemýšlíte, jestli "to" vůbec stihnete. A to musíte ještě dostat
vrácenku, proběhnout ke Kapličce, odevzdat vrácenku a ?doufat, že nebude fronta. A kupovat
si kvůli jedné potřebě vstupenku na zámek? 

Suma sumárum, uznávám, že v  areálu nevypadá budka zrovna lákavě, ale určitě líp než lidské
exkrementy v zámeckém parku.
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